
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 28. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1525
Vil ministeren bekræfte, at Miljøministeriet ikke ønsker at gå i dialog med Europa-
Kommissionen om Omø Syd havvindmølleprojektet, som refereret i artiklen ”Frem-
tiden for planlagt havmøllepark ved Omø er uvis” fra Politiken den 30. marts
2021 (https://politiken.dk/klima/art8153619/Fremtiden-for-planlagt-havm%C3%B8llepark-
ved-Om%C3%B8-er-uvis)? Og vil ministeren forklare, hvorfor den danske regering ikke
finder det væsentligt at gå i dialog om danske havvindprojekter med Kommissionen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Carsten Kissmeyer
(V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carsten.Kissmeyer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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